
Делегаткиња Нермина Капетановић поставила је четири делегатска питања. 

 

Прво питање  упућено Министарству безбједности БиХ гласи: 

1. ''Све су учесталији напади повратнике и на званичнике ИЗ, вјерске  објекте и имовину 

Исламске заједнице.  

Шта ће Министарство безбједности урадити на рјешавању ових проблема?'' 

 

Друго питање постављено Централној изборној комисији БиХ гласи: 

''Да ли ће се у изборном процесу на предстојећим октобарским изборима гласачки листићи 

убацивати у прозирне запечаћене кутије, на начин како се то ради у свим демократским 

земљама свијета?'' 

 

Треће питање упућено Министарству комуникација и транспорта БиХ 

''У ентитетским законима о унутрашњем друмском саобраћају предвиђено је, с циљем 

стварања олакшица особама с онеспособљењем у кретању, увођење комби возила са 

подизном рампом те њихово стављање у промет. Да ли Министарство комуникација и 

транспорта може обавезати ентитетска министарства да примјењују законе који су  донесени 

прије неколико година? Тиме би се испоштовала људска права особа с инвалидитетом и  

укинула постојећа дискриминација ове популације.''  

 

Четврто питање постављено Министарству за људска права БиХ гласи: 

“Редовна питања члановима Комитета за људска права Парламентарне скупштине Савјета 

Европе у Стразбуру односе се на обавезу  Босне и Херцеговине у смислу изједначавања 

права особа с инвалидитетом по основу једнаког инвалидитета, на шта се БиХ обавезала 

поштовањем свих међународних конвенција. Шта Министарство за људска права чини у 

вези с тим?” 

 

 


